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PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 4. redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 3. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 1. 3. 2023, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 4. 
redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme  

 

ZAPISNIK 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 1. 3. 2023, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka v Domu kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Simona Firbas, Attila Ftičar, Srečko Furšt, Franc Zorko, Irena Kozar, Peter Veberič, 
Denis Ploj. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan, mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d.. 

Odsotni:  

Primož Čuček, član OS – upravičeno. 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda. Člani OS niso podali 
pripomb na predlagani dnevni red. Župan je podal predlog, da se točka 14 - Sklep o 
soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe 
varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v 
Občini Cerkvenjak, premakne na točko 3 . 
S predlogom so se člani Občinskega sveta strinjali, zato je župan Marjan Žmavc podal 
na glasovanje predlagani dnevni red. 



 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 13 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 2. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 

gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 
upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak. 

4. Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Cerkvenjak. 

5. Sklep o imenovanju Odbora za negospodarske javne službe. 
6. Sklep o imenovanju Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne službe. 
7. Sklep o imenovanju Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 

nepremičninami. 
8. Sklep o imenovanju Komisije za nagrade in priznanja Občine Cerkvenjak. 
9. Sklep o imenovanju članov Komisije za turizem. 
10. Sklep o imenovanju predstavnikov lokalne skupnosti v Svet zavoda OŠ 

Cerkvenjak – Vitomarci. 
11. Sklep o imenovanju članov Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu. 
12. Sklep o imenovanju odgovornega urednika in uredniškega odbora 

občinskega glasila Zrnje. 
13. Sklep o imenovanju Varnostnega sosveta občine Cerkvenjak. 
14. Sklep o imenovanju predstavnika Občine Cerkvenjak v Svet lokalnih 

skupnosti CSD Maribor. 
15. Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2023. 
16. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta Občine Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 
2022. 

17. Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 



 

Ad 2) Potrditev sklepov 2. redne seje Občinskega sveta. 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 2. redne seje Občinskega 
sveta. 
 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 14 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 2. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 20. 12. 2022, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 
gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v upravljanju 
Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo direktorju Komunalnega podjetja Ptuj d.d., g. 
Janku Šircu, da poda obrazložitev predlaganega elaborata in predlagane nove cene. 
 
G. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. je uvodoma predstavil 
delovanje javnega vodovodnega sistema KP Ptuj d.d. . Poudaril je, da je zadnja 
sprememba cene in elaborat je bil podan v potrditev Občinskemu svetu v letu 2019. 
Takratni elaborat in cena sta bila oblikovana na osnovi podatkov iz leta 2017 in  2018. 
Zaradi vsesplošnega dviga cen v zadnjem letu, čemu so botrovale razmere v Ukrajini 
in podobno, je nastala potreba po dvigu cene vodarine. Nekaj občin, ki so oskrbovane 
iz javnega sistema KP Ptuj, so elaborat in dvig cen že obravnavale na OS in ga tudi 
potrdile. Predstavil je predlagane cene in predlog povišanja, ki je posledica povišanja 



 

stroškov električne energije (zagotovi, da bodo ceno v prihodnje znižali v primeru 
znižanja stroškov električne energije), stroški dela (dvig minimalne plače - 1/3 
zaposlenih na KP Ptuj je pod minimalno plačo), povišanja stroškov poštnih in 
telekomunikacijskih storitev, ipd. Poudaril je, da globinsko črpanje vode in razvejanost 
omrežja ter dodatne zahteve po organizaciji dela, dražijo poslovanje in posledično 
ceno vode. Pojasnil je tudi da si KP Ptuj d.d. prizadeva za enotno ceno vode in v 
prihodnje tudi omrežnine na celotnem omrežju, ne glede na oddaljenost občine od 
črpališč, kar je ugodneje za bolj oddaljene občine. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da smo prejeli pisne odgovore od KP Ptuj, na dodatno 
zastavljena vprašanja s strani direktorja OU, k predlaganemu elaboratu. Odgovori so 
bili pred sejo posredovani tudi vsem članom OS. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: ga. Irena Kozar, g. Denis Ploj, g. Franc Zorko, g. Attila Ftičar 
in ga. Simona Firbas. 
 
Člani Občinskega sveta so razpravljali o visokem odstotku povišanja cene vodarine in 
o možnostih ponovnega znižanja cene v prihodnje, glede na strošek električne 
energije na trgu.  
 
G. Janko Širec zagotovi, da če bo razlika v ceni - znižanje več kot 10%, bo pripravljen 
novi elaborat še v letošnjem letu in predlagan v potrditev OS. Opozori tudi, da v 
primeru če OS ne potrdi povišanja cene vodarine, obstaja možnost financiranja razlike 
iz občinskega proračuna ali znižanje kvalitete storitve oz. standarda.  
 
Župan Marjan Žmavc predstavi strošek iz proračuna, v primeru ne potrditve povišane 
cene, ki bi letno znašal ca. 30.000 €, za kar bo potrebno zagotoviti sredstva oz. se 
katera od planiranih investicij ne bo mogla izvesti.  
 
Mag. Vito Kraner predlaga dopolnitev sklepa v drugem stavku 3. točke, in sicer tako, 
da se sklep prične veljati s 1. 3. 2023. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 15 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, št. 87/12, 109/12, 76/17, 
78/19 in 44/22 – ZVO-2) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. 
redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o soglasju k spremembi cene storitve 
obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno 
vodo v upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak, s 
predlagano spremembo v 3. točki (pričetek veljave s 1. 3. 2023). 
 



 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

  

Ad 4) Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Denisu Ploju – predsedniku Statutarno 
pravne komisije Občine Cerkvenjak.  
 
G. Denis Ploj, predsednik Statutarno pravne komisije Občine Cerkvenjak je povedal, 
da se je komisija sestala 15. 2. 2023, na 1. redni seji, na kateri so pripravili predlog 
sprememb Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak. Predlagane so 
spremembe 54., 55. in 56, člena poslovnika, kjer se določi število članov odbora tako, 
da odbor sestavlja variabilno število članov (od 3 do 5 članov). Osnovni namen 
predlaganih sprememb je zmanjšanje stroškov sejnin. 
 
 
Razprava: 
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 16 

Na podlagi 36. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 
76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A 
in 80/20– ZIUOOPE) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme 
Spremembe in dopolnitve Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, v 
vsebini, kot so predložene v gradivu. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 5) Sklep o imenovanju Odbora za negospodarske javne službe. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člane, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 17 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), 53. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16 in 13/23), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak,  na svoji  3. redni seji dne 1. 3. 2023, sprejme 
Sklep o imenovanju članov Odbora za negospodarske javne službe, v vsebini 
kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  



 

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 6) Sklep o imenovanju Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člane, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 18 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), 53. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16 in 13/23), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak,  na svoji  3. redni seji dne 1. 3. 2023, sprejme 
Sklep o imenovanju članov Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja 
in gospodarske javne službe, v vsebini kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  



 

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 7) Sklep o imenovanju Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člane, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 19 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16) in 53. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o imenovanju 
članov Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami, v 
vsebini kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  



 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 8) Sklep o imenovanju Komisije za nagrade in priznanja Občine Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člane, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 20 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 3/11) in 58. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o imenovanju članov 
Komisije za nagrade in priznanja Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan v 
gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 



 

Ad 9) Sklep o imenovanju članov Komisije za turizem. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člane, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 21 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16) in 58. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o imenovanju članov 
Komisije za turizem, v vsebini kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 10) Sklep o imenovanju predstavnikov lokalne skupnosti v Svet zavoda OŠ 
Cerkvenjak – Vitomarci. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 



 

 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člana, kot sta predstavljena v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 22 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 
76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A 
in 80/20 – ZIUOOPE), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), 52. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) in 14. 
člena Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega in vzgojno-
varstvenega zavoda Osnovna šola Cerkvenjak – Vitomarci (MUV, št. 18/08, 15/10 
in Ur.l.RS, št. 24/18), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji, dne 
1. 3. 2023, sprejme Sklep o imenovanju predstavnikov lokalne skupnosti v Svet 
zavoda OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, v vsebini kot je predložen v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 11) Sklep o imenovanju članov Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala člane, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 23 

Na podlagi 6. člena Zakona o voznikih (ZVoz-1, Ur.l.RS, št. 92/22 – UPB5 in 
153/22), 22. člena Zakona o varnosti cestnega prometa (ZVCP - 1 – UPB5, Ur. l. 
RS, št. 56/08, 57/08 – ZLDUVCP, 58/09, 36/10, 106/10 – ZMV, 109/10 – ZCes-1, 
109/10 – ZPrCP, 109/10 – ZVoz, 39/11 – ZJZ-E, 75/17 – ZMV-1 in 10/18 – ZCes-1C), 
2. člena Odloka o ustanovitvi Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu v 
Občini Cerkvenjak (Ur.l.RS, št. 33/03), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(UGSO, št. 46/16) in 52. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(UGSO, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji, dne 1. 
3. 2023, sprejme Sklep o imenovanju članov Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu, v vsebini, kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 12) Sklep o imenovanju odgovornega urednika in uredniškega odbora 
občinskega glasila Zrnje. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-2414
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-2870
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-1738
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-5475
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-5732
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-5733
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-5734
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-1903
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-3592
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0411


 

G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala urednika Občinskega glasila Zrnje in člane 
uredniškega odbora, kot so predstavljeni v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 24 

Na podlagi 18. in 20. člena Zakona o medijih - ZMed (Ur. l. RS, št. 110/06 – UPB, 
36/08 – ZPOmK-1, 77/10 – ZSFCJA, 90/10 – odl. US, 87/11 – ZAvMS, 47/12, 47/15 – 
ZZSDT, 22/16, 39/16, 45/19 – odl. US, 67/19 – odl. US in 82/21) in 9., 10. in 11. 
členom Odloka o ustanovitvi in izdajanju občinskega glasila Zrnje (Ur. l. RS, št. 
7/01), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, 
sprejme Sklep o imenovanju odgovornega urednika in uredniškega odbora 
Občinskega glasila Zrnje, v vsebini kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 13) Sklep o imenovanju Varnostnega sosveta občine Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala predstavnika Občinskega sveta, kot je 
predstavljeno v gradivu. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2006-01-4666
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-1459
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4217
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4784
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-3715
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1962
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-1930
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-0831
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-1705
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2019-01-2129
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2019-01-2942
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-01-1759


 

Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 25 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) in 52. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski 
svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji dne 1. 3. 2023, sprejme Sklep o 
imenovanju predstavnika občinskega sveta za člana Varnostnega sosveta 
Občine Cerkvenjak, v vsebini, kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 14) Sklep o imenovanju predstavnika Občine Cerkvenjak v Svet lokalnih 
skupnosti CSD Maribor. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija predlagala predstavnico Občinskega sveta, kot je 
predstavljeno v gradivu. 
 
 
Razprava: 
  
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 



 

Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 26 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18, 30/18, 
61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(UGSO, št. 46/16) in 52. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(UGSO, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji dne 1. 
3. 2023, sprejme Sklep o imenovanju predstavnika Občine Cerkvenjak v Svet 
lokalnih skupnosti CSD Maribor, v vsebini, kot je predlagan v gradivu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas NE   

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 15) Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2023. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Valeriji Toš, da poda obrazložitev 
predlaganega Letnega programa športa za leto 2023. 
 
Ga. Valerija Toš je podala obrazložitev predlaganega Letnega programa športa za leto 
2023. Predstavila je znesek za javni razpis za sofinanciranje programov športa in 
potek izvedbe razpisa. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Attila Ftičar, Simona Firbas, Denis Ploj, Peter Veberič in 
Srečko Fušt. 
  
Člani Občinskega sveta so razpravljali o višini investicije za izgradnjo igrišča za 
odbojko na mivki in načinu izgradnje ter sofinancerskih sredstvih. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Ga. Metka Lah Simonič pove, da je občina ta projekt ponovno prijavila na razpis 
Fundacije za šport, vendar odgovora še nismo dobili. 
 
Mag. Vito Kraner dodatno pojasni, da bo igrišče vsebovalo zaščitno ograjo in 
razsvetljavo, zato je znesek investicije višji. 
 
Župan Marjan Žmavc seznani prisotne, da se je Občina prijavila na projekt oz. razpis 
Olimpijskega komiteja jekleni poligon – fitnes na prostem, ki bi ga namestili na ŠRC. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 27 

Na podlagi 13. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17, 21/18 – ZNOrg, 
82/20 in 3/22 – ZDeb) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 3. redni 
seji, dne 1. 3. 2023, sprejme Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 
2023, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 16) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta Občine Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 2022. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič je podala obrazložitev predlaganega poročila in izvedene 
ukrepe v letu 2022 ter načrt izvedbe ukrepov v letu 2023, kar je predstavljeno tudi v 
gradivu . 
 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0887
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1236
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0014


 

Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: g. Peter Veberič, g. Attila Ftičar in g. Denis Ploj. 
  
Člani OS so razpravljali o nameravani dograditvi vrtca in prijavi projekta na razpis ter o 
smotrnosti izgradnje večnamenske športne dvorane in posledično stroških 
vzdrževanja, ipd. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 28 

Na podlagi 19. člena Pravilnika o metodologiji in obvezni vsebini lokalnega 
energetskega koncepta (Ur.l.RS, št. 56/16) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), se Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 3. redni seji, dne 1. 3. 2023, seznani z Letnim poročilom o 
izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta Občine 
Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 2022, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

 
Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 
 
 
 
Ad 17) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil, da se je v januarju 2023 pri njem oglasila 
direktorica Pošte Slovenije, poslovne enote Maribor, glede pogodbene pošte v 
Cerkvenjaku. Predstavila je namero Pošte o predaji pošte pogodbeniku, predvsem iz 
njihovih poslovnih in stroškovnih razlogov. Stališče občine in župana je, da občina ne 
da soglasja k pogodbeni pošti. Pove tudi, da se je že pred štirimi leti, na isto temo pri 
njemu oglasil tudi pomočnik direktorja pošte g. Pernek. Jasno stališče občine je bilo že 
takrat, da pošte ne damo in bomo v tem primeru vključili civilno iniciativo. Do 
letošnjega leta so z odločitvijo zadržali. V primeru še nadaljnjega interesa, prosi člane 
občinskega sveta za sodelovanje, da se pošta obdrži v taki obliki kot je sedaj. 



 

Predlaga, da se pošlje dopis in se jih na tak način seznani s stališčem občinskega 
sveta in javnosti. 
 
Mag. Vito Kraner predlaga, da se skliče izredna seja OS in se povabi direktorja Pošte 
Slovenija d. d. ter se jim predstavi stališče občine in občanov. 
 
Člani Občinskega sveta so enotnega mnenja, da se pošta ohrani v taki obliki kot 
je sedaj. Na naslednjo redno sejo Občinskega sveta se povabi direktorja Pošte 
Slovenije d. d. in se mu predstavi stališče občine in občinskega sveta. V 
primeru, da se vabilu na odzovejo, se pošlje protestni dopis in obvesti medije. 
 
G. Franc Zorko 

- Seznani prisotne z aktivnostmi, ki jih je izvajal v času podžupanskega mandata 
(ogled cest in infrastrukture po občini, tedensko je prisoten na Občini, ipd.). Pove, 
da je članom Občinskega sveta vedno na voljo za vprašanja. 

 
Ga. Irena Kozar  

- Vpraša kako daleč je z izgradnjo optike v Ivanjskem Vrhu in Komarnici. 
G. Marko Kocbek pove, da je s strani predstavnika Telekoma Slovenije d. d. bilo 
povedano, da bodo širili omrežje, pripravljeni pa so tudi na sodelovanje pri občinskih 
investicijah (ceste, vodovod, ipd.), za sočasno izgradnjo optičnega omrežja. Glede 
priključitev v Ivanjskem Vrhu pa predvideva, da bo OŠO v lasti Telemacha odkupil 
Telekom in širil omrežje v Ivanjski Vrh. 

- Kako je z izgradnjo vodovoda v Grabonoškem Vrhu. 
G. Marko Kocbek pojasni, da je težava z lastnikom, ki se bo ponovno pojavila pri 
začetku izvedbe priključitev.  
Mag. Vito Kraner pove, da se bodo priključitve izvajale na staro obstoječe omrežje. 

- Predlaga, da bi pri vrtcu sedanji parkirni prostor za zaposlene zaprli in naredili 
ograjo, da bi lahko otroci varno izstopali iz vrtca. S tem bi pridobili prostor za 
igranje otrok (vožnja s poganjalci, ipd.) 

G. Marko Kocbek predlaga, da se prvotno naredi začasna ograja in se spremlja 
reakcijo staršev in občanov. 
 
G. Srečko Furšt 

- Opozori, da je pri Štrucl Alešu potrebno namestiti ograjo. 
- Prenese pobudo g. Zvonka Anžela, da bi za udeležence na spomladanski 

čistilni akciji (raboti) zagotovili malico za vse prisotne. 
Župan Marjan Žmavc pove, da se s predlogom strinja in da bi glede malice na delovni 
akciji bilo potrebno organizirati skupine in sporočiti okvirno število udeležencev, za 
dostavo hrane. 
 
Člani Občinskega sveta se strinjajo s predlogom organizirane malice. 
Predlagajo, da se na obvestilih napiše, da se bo delila malica. 
 
G. Attila Ftičar 

- Opozori na nujno potrebno sanacijo elektro omrežja v Andrencih, saj je to 
pogojeno z izgradnjo individualnih elektrarn. Opozori na zelo slabo napetost 
električnega toka in apelira na občino, naj posreduje pri Elektru Maribor, da 
bodo pristopili k izvedbi sanacije. Sočasno predlaga tudi izgradnjo optičnega 
omrežja v Andrencih. 



 

G. Marko Kocbek pove, da je po informacijah Elektra Maribor, investicija sanacije 
električnega omrežja bila planirana že v lanskem letu oz. po pridobitvi vseh služnosti. 
Sočasno se bo na tem območju izvajala tudi izgradnja optičnega omrežja. 

- Zastavi vprašanje glede kolesark, in sicer ima informacijo iz drugih občin, da 
občine sočasno ob izgradnji kolesarskih stez, sanirajo tudi občinske ceste.  

Mag. Vito Kraner pojasni potek izgradnje kolesarskih stez v naši občini. Poudari, da na 
trasi Drbetinci - Čagona ni bilo možno izvesti kolesarske steze, zato bo souporaba 
cestišča. Na trasi Senarska - Cerkvenjak pa je predvidena izgradnja kolesarske steze 
v delu ob avtocesti do nadvoza v Brengovi, v nadaljevanju in skozi Cerkvenjak pa bo 
souporaba cestišča. Pojasni, da je v Čagoni in Cenkovi več kot 60 % terena, kjer ni 
mogoče vzpostaviti kolesarke steze, zato je bila sprejeta odločitev, da se kolesarska 
steza ne bo gradila, prav tako zaradi preozke ceste ni možno risati kolesarskega pasa, 
ampak se bo naredila souporaba, ki pomeni opozorilo za voznike, da je potrebno paziti 
na kolesarje. Na vozišče se bodo narisali piktogrami in postavljena bo vertikalna 
signalizacija. Pojasni tudi, da je projekt Kolesarske povezave projekt več občin med 
občinami, ki mora biti zaključen oz. mora biti zagotovljena zveznost. Občina 
Cerkvenjak je bila vezana na traso Občine Sv. Andraža skozi Drbetince in Čagono in 
dalje na Občino Sv. Trojica. Poudari, da je znotraj projekta sofinancirana samo 
izgradnja kolesarskih povezav in nikakor ne obnova občinskih cest. Glede očitkov, da 
občina ni koristila evropskih sredstev pa pove, da so evropska sredstva, ki so jih druge 
občine namenile za kolesarske steze, Občina Cerkvenjak porabila za energetsko 
sanacijo OŠ. 

- Prenese kritiko staršev, ki so bili kritični do Nogometnega kluba Cerkvenjak in 
sicer, da za vadbo otrok od kluba ne dobijo nič opreme (npr. trenirk) in da je 
strošek opreme in prevozov na tekme v celoti na starših. 

Marja Žmavc pove, da mu je delovanje kluba poznano in da trditev ne drži, saj otroci 
dobijo drese ipd. od kluba. 
 
G. Peter Veberič 

- Pove, da je prejel pobudo od PGD Cerkvenjak, da bi gasilci pri projektih 
izgradnje vodovoda bili aktivno vključeni in bi sodelovali pri projektiranju glede 
postavitve hidrantov. Opozori tudi, da na Cenkovi v enem delu ni nobenega 
hidranta. 

G. Marko Kocbek pove, da so na KP Ptuj d.d. seznanjeni glede hidranta na Cenkovi in 
bodo podali ponudbo.  

- Predlaga, da bi na naslednjo sejo uvrstili točko dnevnega reda - Pregled pobud 
iz prejšnje seje, kar je bilo predlagano že na prejšnji seji. 

- Zastavi vprašanje, ali so pri vrednostih planiranih investicij v proračunu za leto 
2023, že zajeti predvideni dvigi cen, ki bodo najverjetneje podražili projekte oz. 
investicije. 

Mag. Vito Kraner pove, da bo v kratkem pripravil razpis za investicije in pridobil 
ponudbe. Po prejemu ponudb bomo videli koliko sredstev imamo na razpolago in 
koliko investicij bomo lahko izvedli v letošnjem letu. O prejetih ponudbah bodo člani 
Občinskega sveta obveščeni. 

- Vpraša kako je bila sprejeta pobuda, podana na prejšnji seji glede 
racionalizacije stroškov poslovanja uprave in izklapljanje javne razsvetljave v 
nočnih urah. 

G. Marko Kocbek pojasni, da je zadevo proučil in ugotovil, da se javna razsvetljava v 
celoti na sme izklopiti (na delih, kjer so prehodi za pešce), prevezave omrežja pa bi bil 



 

previsok strošek. Sedaj bomo pridobili ponudbo za redukcijo (zmanjšanje svetilnosti) in 
preverili zmogljivosti obstoječih luči. 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da smo se znotraj občinske uprave dogovorili, da 
bomo racionalizirali pri reprezentanci in tudi na drugih področjih, rezultati bodo vidni. 

- Na srečanju podjetnikov je bil prisoten in ugotovil, da je razpoloženje bilo zelo 
slabo in negativno ter padale so žaljive besede in očitana nesposobnost 
zaposlenim. Potrebno bo nekaj narediti, da bo mnenje občanov do občinske 
uprave in občinskega sveta boljše. 

 
G. Franc Zorko pove, da s sprejemom javne funkcije občasno naleti tudi na take 
besede in opaža, da so to posamezniki, katere je včasih potrebno preslišati, če svoje 
delo opravljaš najboljše kot ga znaš in se zavedaš, da delaš dobro. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da so ta srečanja podjetnikov v preteklosti potekala ob 
prijetnem vzdušju, tokrat pa so bili prisotni posamezniki, ki so imeli osnovni namen 
kritizirati. 
 
Ga. Attila Ftičar je mnenja, da popolnoma preslišati takšnih kritik in žaljivk ne 
moremo. Potrebno je pri sebi razmisliti, kaj bi lahko naredili boljše. 
 
G. Denis Ploj  

- Zastavi vprašanje glede optike in vodovoda v Župetincih (Berlak), kdaj bo 
predvidoma pričetek izvedbe. 

Mag. Vito Kraner pojasni, da bo predhodno potrebno opraviti odmero ceste. Predlaga, 
da se za ogled trase oglasi na občini, kjer bo predstavljena trasa in finančna 
konstrukcija.  

- Opozori, da so ob izgradnji električnega omrežja v Brezovjaku, na cesti nastali 
prekopi in vpraša ali se bo to asfaltiralo. 

G. Marko Kocbek pojasni, da bo s strani Elektra Maribor d.d. izvedena sanacija ceste, 
na delih, kjer je bila prekopana. 

- Opozori, da so pri Divjaku pri izgradnji optike, med cesto in dovozom v privatni 
lasti odstranili asfalt. Potrebno bo sanirati oz. asfaltirati. 

- Zahvali se Marku Kocbeku za ureditev sočasne izgradnje optičnega omrežja v 
Brezovjaku. 

- Poda pobudo, da bi v Novincih (pri Danko Simoni) namestili usmerjevalno tablo 
za Smolince. 

- Zastavi vprašanja ali ima občina načrt širitve obrtne cone in poda predlog za 
širitev na lokaciji pred Feliksom Rajhom. 

Župan Marjan Žmavc pove, da bo prvotno potrebno opraviti analizo interesa za širitev 
ter ugotoviti stroške odkupa zemljišč in izgradnje komunalne opreme. 
 
Ga. Simona Firbas 

- Vpraša, kako daleč je z realizacijo postavitve luči pri »Čmeleku«. 
Župan Marjan Žmavc pove, da je investicija planirana v proračunu. 

- Opozori na udarno jamo na cesti v Čagoni, na katero je opozorila tudi z 
elektronsko pošto. 

G. Marko Kocbek odgovori, da na trgu ni mogoče dobiti asfalta, ki bi ga lahko uporabili 
za sanacijo udarnih jam. Potrebno bo počakati na odprtje asfaltnih baz. 

- Izrazi zadovoljstvo nad sanacijo dela cestišča v Andrenski grabi. 
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